
Brukarråd 

MÖTE 1, 14.3.2024, KLOCKAN 18.00, NYGATAN 5 

DELTAGARE: MARIA WIKBLOM, FREDRICA STENROOS, OVE ANDERSSON, ANNIKA ERIKSSON, 
CHARLOTTA WALLÉN-ERIKSSON, KATARINA DAHLMAN (ORDFÖRANDE), JIMMY HELLGREN 
(SEKRETERARE) 

Agenda 

Protokolljustering 

Datum och protokolljusterare väljs 

Till protokolljusterare väljs Charlotta Wallén-Eriksson. Protokollet justeras 18.3.2024, klockan 15.00, 

på Nygatan 5. 

 

Åtgärder med anledning av rådets beslut och diskussioner 

• Gällande korttids är servicechefen för boende och sysselsättning åter i tjänst och 

möte kommer att bokas för att gå igenom punkterna.  

• Gällande hemsidan är arbetet påbörjat. 

• Gällande information till klient angående eventuellt byte av kontaktperson, finns det 

nu med i interna riktlinjer. 

• Växeln är införstådd med till vilket dagjoursnummer de ska koppla. Det är emellertid 

inte i alla fall helt uppenbart och då gör det sitt bästa. 

Brukarrådet tecknar informationen till kännedom. 

 

Ny förbundsstyrelse utsedd 

En ny förbundsstyrelse är utsedd av stämman. Ordförande är Nina Fellman (Mariehamn) och vice 

ordförande är Sven-Anders Danielsson (Norra Åland) och övriga ledamöter är Simon Påvals 

(Mariehamn), Christian Dreyer (Södra Åland), Jana Eriksson (Södra Åland), Christina Nukula-Pengel 

(Norra Åland) och Egil Mattsson (skärgården). 

Önskemål från förvaltningen vore att brukarrådet träffar förbundsstyrelsen under senare delen av 

våren. 

Brukarrådet träffas för ordinarie möte i juni. Förvaltningen diskuterar med förbundsstyrelsen kring 

passande datum för att presenteras för varandra. 

 



Systemadministratör 

Även socialvården ska ansluta till Kanta. Det är något som i längden kommer att både förbättra och 

effektivisera klientdokumentationen. Dock kräver det en stor samordnings- och utbildningsinsats, 

vilken inte är möjlig med nuvarande resurser, varför en systemadministratör har anställts. Han 

kommer sannolikt tillträda sin tvååriga projektanställning fr o m början av maj. 

Brukarrådet tecknar informationen till kännedom. 

 

Budget 

Arbetet med att ta fram ett budgetförslag för 2025 och ekonomiplan för 2026-2027 påbörjas under 

tidig vår. Finns det punkter som rådet anser extra viktiga att lyfts fram i det arbetet? 

Brukarrådet lyfter i detta skede följande punkter: 

• Att korttids flyttar från Lemland till Blåbärsstigen 

• Boendeservice för personer med psykiatriska diagnoser 

• Meningsfull sysselsättning (samarbete med kommuner, LR och AMS behövs) 

• Förbättrade kommunikationsvägar mellan barnomsorg och KST 

• Utbildningar som ökar förmågan till perspektivtagande vid interpersonella interaktioner 

• Lokalfrågan för såväl nuvarande Tallbackens verksamhet som kanslipersonal vid Nyfahlers 

och Nygatan. 

 

Nästa möte 

Nästa möte hålls 10.6.2024 klockan 15.00 på Nygatan 5. 

 

Mariehamn, 18.3.2024 

 

_________________________ 

Katarina Dahlman, ordförande 

 

_________________________ 

Jimmy Hellgren, sekreterare 

 

_________________________ 

Charlotta Wallén-Eriksson, protokolljusterare 


